

Referat skolebestyrelsesmøde 15/5 2024

Møde d. 15/5 2024

Starttidspunkt kl. 17.00.

Forventet sluttidspunkt kl. 19.30

Sted: personalerummet på skolen

Referent: Katja Kjærulf

| Mødeplan for skolebestyrelsen 2023/2024 | |
|--|-----------------------------------|
| Mandag d. 21/8 17:00 – 19:30 | Onsdag d. 10/1 kl. 17:00-19:30 |
| Onsdag d. 13/9 kl. 17:00-19:30 | Torsdag d. 8/2 kl. 17:00-19:30 |
| Onsdag d. 11/10 kl. 17:00 – 19:30 | Mandag d. 11/3 kl. 17:00-19:30 |
| Mandag d. 13/11 kl. 17:00-19:30 | Tirsdag d. 16/4 kl. 17:00-19:30 |
| Tirsdag d. 12/12 kl. 17:00-19:30 | Onsdag d. 15/5 kl. 17:00-19:30 |
| | Onsdag d. 12/6 kl. 17:00 – 19:30 |
| Kontaktforældremøder 2023/2024 | |
| Onsdag d. 29/11 kl. 18.00 – 20.00 | |
| Temamøder med politisk udvalg | |
| Torsdag d. 16/11 kl. 19 – 20.30 | Torsdag d. 11/4 kl. 19.00 – 20.30 |

| | | | |
|----------------------------|--------------------|------------------------------|-------|
| <u>Medlemmer</u> | | <u>Skoleledelse</u> | |
| Mickel Hedemand (MH) | X | Lars Kristensen (LK) | X |
| Jesper Rønnow Iversen (JW) | Orlov | Katja Kjærulf (KKJ) | X |
| Patrick Wonsyld (PW) | X | <u>Tilforordnede:</u> | |
| Laila Bildtoft (LB) | Afbud | Flemming Østergaard Hansen | X |
| Anette Rachlitz (AR) | Afbud | | |
| Kenneth Gundersen (KG) | X | | |
| Mai-Britt Rune (MR) | X | <u>Mødeleder:</u> | |
| Søren Lillevang (SL) | X Går kl. 18.00 | MH | |
| | | <u>Gæster:</u> | |
| | | Michelle Gregersen | Afbud |
| | | | |
| | | | |
| <u>Elever:</u> | | | |
| Medina Selmani 6U | | | |
| Signe Boss Andersen 7X | x | | |
| Nora Døssing Baidoo 7X | | | |
| | | | |

| Dagsorden: | Referat: | Ansvar |
|---|--|---------------|
| <p>Sag nr. 0524 – 1 (beslutning 5 min.) Godkendelse af dagsorden. Godkendelse af referat af SB-møde d. 16/4 2024</p> <p><i>Bilag: Udkast til referat af møde d. 11/3 2024</i></p> | Dagsorden og referat godkendt | |
| <p>Sag nr. 0524 – 2 (drøftelse og beslutning 10 min.) Valg til skolebestyrelsen forår 2024 Status på valget til skolebestyrelsen</p> | Dorte Bentsen og Huong Kim Thi Vo er valgt for en fire-årig periode. Anette Rachlitz for en to-årig periode. Der er to ledige pladser en forældrerepræsentant for en to-årig periode og en ekstern rep. Der er rakt ud efter Rødovre Gymnasium. | |
| <p>Sag nr. 0524 – 3 (orientering 15 min.) Trafiksituationen på Hendriksholm Boulevard Status på trafiksituationen i forhold til drøftelse på seneste SB-møde.</p> | Se information fra skolens ledelse. Bekymring for fodgængerfelt og cykelsti og vigepligten. Forslag om at vi mødes udenfor til næste SB-møde og sammen ser på de trafikale forhold. | |
| <p>Sag nr. 0524 – 4 (beslutning 15 min.) Princip for skærmb brug SB skal tage stilling til udkast til forslag for skærmb brug.</p> <p><i>Bilag: Udkast forslag til princip for skærmb brug</i></p> | Forslag fra FØ om at vi også inddrager forældreansvaret. KG nævnte muligheden for en halv temadag omkring skærmb brug i forberedelsesugen. Princippet skal deles i forbindelse med, at det skal drøftes. Forældre rep. og personale involveres samtidig efter sommerferien. Der er små justeringer inden det endelige udkast som PW og KG arbejder videre med. KG tager kontakt til elevrådet, så de bliver inddraget | |
| <p>Sag nr. 0524 – 5 (beslutning 15 min.) Budget 2024 Skoleledelsen fremlægger forslag til budget 2024 for materialedelen</p> <p><i>Bilag: Budget for 2024 for materialedelen</i></p> | | |
| <p>Sag nr. 0524 – 6 (orientering 10 min.) Skole på en ny måde – de første skridt Skolens ledelse orienterer om fra skolebestyrelsernes temamøde d. 11. april</p> | | |
| <p>Sag nr. 0524 – 7 (orientering og drøftelse 10 min.) Status på den aktuelle situation på skolen i forhold til sammenlægning og dannelse af nye klasser Skolens ledelse giver en status med efterfølgende drøftelse.</p> | SB tager årgangsteamets bekymringer til efterretning. SB bakker op om processen. SB indstiller til en proces, hvor der er tid til elever og forældre. Der fremsendes tidsplan til SB | |
| <p>Sag nr. 0524 – 6 (orientering 20 min.) Meddelelser:</p> <ul style="list-style-type: none"> A. Nyt fra personale (KG / MR) B. Nyt om rettighedsskolen C. Elevrådet D. Kommunalbestyrelsen (FØH) E. Skolens ledelse (LK + KKJ) F. Økonomi (LK) G. Nyt fra formanden (MH) | <p>A. 2. årg. er rykket til Klub 27, 1. årg. er rykket til Kærhuset, og de nye 0. klasser er startet i Universet. Det har været en travl tid og det har været nødvendigt at omstrukturere. Fortsat en langtidssyg i Universet</p> <p>B. Der er pt sendt baseline undersøgelse ud til</p> | |

| | | |
|---|--|--|
| <p>H. Nyt fra eksterne medlemmer</p> | <p>både børn og voksne. Det er en fast del af årshjulet for rettighedsarbejdet.</p> <p>D. FØH fortæller, at det ser ud til, at det forventede elevtal ikke er så højt som prognoserne forudsagde. Det var forventet, at alle skoler skulle have fire 0. klasser. Tinderhøj og Hendriksholm får tre 0. klasser. Digitalisering - hvordan finder vi en balance i brugen af dette? Der skal udarbejdes ny digitaliseringsstrategi. De to specialcentre og økonomien omkring dette er til drøftelse på kommende junimøde.</p> <p>G. MH refererede til møderne med SB-formændene, hvor der er mulighed for erfaringsudveksling. Der er lagt op til en uddannelsesaften som erstatter Kobæk strand.</p> <p>H. Søren og MR orienterede om Grundlovsfesten 6/6 fra 14.00-17.00. som har været et samarbejde mellem børnedemokraterne og rettighedsrådet Der er blevet uddelt invitationer til os. Grundlovsfesten skal være med til at skabe den gode historie om blandt andet det samarbejde vi har haft.</p> | |
| <p>Sag nr. 0524 – 7 (orientering 5 min.) Evt.</p> | <p>PW nævner behovet for at vi engagerer os i en opkvalificering af N/T lokalet.</p> | |
| <p>Sag nr. 0424 – 8 (drøftelse 5 min.) Sager til det/de næste møder</p> | <p>Budget, trafik, mødekalender</p> | |